
Harjan van Dam heeft zijn klus erop zitten bij de 
KNKB. Hij heeft gemerkt dat kaatsen een sport is 
met prachtige tradities voor een grote groep ac-
tieve en passieve sportliefhebbers. ,,Maar ik heb 
ook gemerkt dat een kleine, negatieve stem-
ming een groter stempel drukt op de noodzake-
lijke vernieuwing dan gewenst.’’ 
De interim-manager heeft zich verwonderd over de 

hardwerkende mensen op het bondsbureau. ,,Wij moeten 

het hier doen met 3,6 formatie en een aantal vrijwilligers, 

waar bij andere sportbonden voor hetzelfde werk als 

competitieleiding, opleiding, reglementering, financiën, 

sponsoring en communicatie, noem maar op, tientallen 

mensen werken. Petje af.’’ 

Tegelijkertijd maakte Van Dam de werkelijkheid van 

elke dag mee. Sommige leden verwachten elk moment 

van de dag een geoliede machine, waar ze volgens 

Van Dam respect en geduld zouden moeten tonen. 

,,Ontwikkelingen hebben namelijk soms tijd nodig, en 

soms ontbreekt de tijd en mankracht om snel iets op te 

lossen. Wat ze hier doen, is echt bijzonder. Ze werken 

zich een slag in de rondte om alles voor elkaar te krijgen. 

En dat allemaal voor de kaatssport waarvan ze groot 

liefhebber zijn. Kritiek is snel gegeven. De criticasters 

zouden hier eens het werk moeten overnemen. Binnen 

een mum van tijd zullen ze het weer uit handen geven. 

De betrokkenheid en de bevlogenheid bij deze mensen is 

groot. Daar moet je zuinig op zijn. Vaak ook is het laveren 

tussen de emoties door. Elke dag vinden en verwachten 

mensen dat iedereen á la minuut pasklare antwoorden 

heeft. Dat kan dus niet; het is soms complexer dan je 

verwacht.’’   Volgens Van Dam is er binnen de kaatssport 

sprake van een ‘kamp’ dat willens en wetens de sport 

geen goed doet met een stroom negativiteit. ,,Ik vind het 

zo jammer dat een site als kaatsen.nl stemming maakt. 

Je kunt ook opbouwende kritiek leveren. Zo kom je met 

de kaatssport in een negatieve spiraal terecht. Daar 

moeten we echt voor waken. Er liggen veel kansen, maar 

er moet wel geïnvesteerd worden. Voor een paar euro’s 

meer lidmaatschap, zou je zoveel meer voor de leden 

kunnen doen. En in vergelijking met andere sporten is 

kaatsen geen dure sport.’’   Het aansluiten bij een grotere 

bond, is volgens Van Dam gezien de omstandigheden, 

de vele werkzaamheden en de eisen die aan ons gesteld 

worden anno 2010, de enige kans om het bondsbureau op 

kwalitatief goed niveau te brengen.’’      

Harjan van Dam: ‘Groot respect voor bondsbureau’ 


